

ต้อนรับความเชี่ยวชาญและความพร้อมของ น้องๆแต่ละทีม ในการแข่งขัน Cobot Contest Thailand 2026!
รักใคร่ ชอบทีมไหน มาช่วยกันส่งพลังเชียร์และสะสมคะแนนโหวตให้พวกเขาให้ได้ง่ายๆ เพียงทำตามกติกา

+ กติกาการโหวต (นับคะแนนง่ายๆ)

+ กด Like / แสดงความรู้สึกรูปทีมที่ท่านชื่นชอบ = 1 คะแนน

+ กด Share รูปภาพทีมที่ท่านชื่นชอบ(ตั้งค่าเป็น สาธารณะ/Public) = 1 คะแนน

+ เงื่อนไขสำคัญที่ต้องทำเพื่อให้โดนตัดสิทธิ์: ต้องกด Like และ Follow เพจ MT Studytech

+ การกด Share รูปภาพ ต้องตั้งค่าเป็น สาธารณะ (Public) เท่านั้นทีมถึงจะได้คะแนน

+ ระยะเวลาเปิดโหวต: ตั้งแต่วันนี้ – 20 สิงหาคม 2026 (เวลา 23:59 น.)

Get ready to meet the talented and well-prepared teams competing in the Cobot Contest Thailand 2026! 🤖🏆

Have a favorite team? Show your support and help them earn more votes and points! It's easy—just follow the voting rules below:

++ Voting Rules

- Like or react to your favorite team's photo = 1 point
- Share your favorite team's photo and set the post visibility to Public = 1 point

++ Important Conditions

To ensure that your votes are counted and your team is not disqualified:

- You must Like and Follow the MT Studytech page.
- Any shared team photo must be set to Public for the team to receive the point.

- Only votes that comply with all of the above conditions will be counted.

++ Voting Period

From today until August 20, 2026, at 11:59 PM

Choose your favorite team, show your support, and cheer them on to victory!

欢迎大家一起见证各参赛队伍在 Cobot Contest Thailand 2026 中展现专业实力与充分准备！

您支持哪支队伍？喜欢哪支队伍？赶快为他们加油助威，并通过简单的投票方式为喜爱的队伍累积人气积分吧！

++ 投票规则（简单易懂）

- 点赞 / 对您喜爱的参赛队伍照片进行表态 = 1分

- 分享您喜爱的参赛队伍照片（必须设置为“公开 / Public”） = 1分

++ 重要条件

为确保投票有效且不被取消资格，请务必：

- 点赞并关注 MT Studytech 官方 Facebook 专页

- 分享参赛队伍照片时，必须将分享内容设置为***“公开（Public）”***
，该分享才能计入积分。

++ 投票时间

即日起至2026年8月20日23:59止

赶快为您支持的队伍投下宝贵的一票，为参赛选手加油，共同见证
他们在 Cobot Contest Thailand 2026 中的精彩表现！